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Gosia: a korábbi beszélgetésből úgy értődött, hogy  2008-ban jöttél ide.  Bár jól tudom, hogy te jártál 

már itt. 

Swaruu: Voltunk itt korábban, kisebb számban.  Évezredek óta itt vagyunk. De 1952-ben léptünk fel 

erőteljesen, majd 2008-ban egy sokkal nagyobb erővel, és azóta is itt vagyunk. 

Gosia: 2008-ban nagyobb erővel tértél vissza. miért? Mi történt pontosan? 

Swaruu: A Cabal (Árnyékkormány) a nép kihívására készült. Tömeggyilkosság. 2012 világvégi időszakához 

kapcsolódott. Megállítottuk! A mostani Agenda 21-et, hogy pontos legyek. Úgy volt, hogy beindul nagy 

sebességgel 2012-ben. Ez lelassult most, de még nem állt le sajnos! 

Gosia: Van ennek köze az Új Világrend (NWO)napirendjéhez? A népirtással?  

Swaruu: Igen, az NWO része. 

Gosia: Ok, szóval ezért  jöttél vissza. Hogyan érted, hogy az utolsó idők... én úgy értettem, hogy 2012  

csak Felemelkedés folyamatát jelentette? 

Swaruu: A valóságban ez egy felemelkedési folyamat, ahogy mondtad. A probléma az, hogy a Cabal  a 9 / 

11 2001  eseményeket  kiindulóként használta, vagy arra, hogy a negatív tervet beinditsa. 

Gosia: Nahát... Ez egy bomba információ. Legalábbis nekem. Nem igazán tudtam róla. 

Swaruu: Most már tudod. 

Gosia: Szóval, többek között, hogy ezért jöttél. 

Swaruu: Igen. Nem csak egy ok van. Több is! 

Gosia: Meg tudná mondani a többi okot, hogy miért vagy itt? 

Swaruu: A Föld problémáinak megoldása nem olyan dolog, amit kívülről végezhetnénk el. Belülről kell 

megcsinálni. Tehát, amit teszünk, hogy rámutatunk a tényekre, hogy az emberek rájöjjenek, többet 

lássanak, ők maguk  vizsgálják meg , amíg egy fordulóponthoz érnek a tudatosságot illetően, és akkor a 

dolgok kezdenek pozitívan alakulni. És nem kell felébresztened a tömegeket, ne aggódj emiatt. Csak arra 

van szükség, hogy felébresszed a kulcsemberek egy részét . A többiek követni fognak. És követni fogják, 

mert nem is valódi emberek, hanem megnyilvánulásai a néhány igazi emberek elméjében itt  a földön! 

Mi egy nagymértékű kampány folytatunk most, hogy olyan  információt nyújtsunk amely rezonál néhány 

emberben. Lehet, hogy nem rezonál a legtöbbel, de nem fontos. Csak néhány kulcsembert kell 

aktiválnunk. Ezután egy láncreakció következik be. 

Gosia: De miután rezonál velük ... Ez a kapcsolat célja? Csak azért, hogy rezonáljon? A rezonancia elég? 



Swaruu: Amint rezonált, megtette a küldetését. Ez ráveszi azokat a kulcsembereket, hogy megértsék, kik 

ők. Ők összhangban kerülnek a valódi énjükkel, és elkezdenek  egy másik valóságot megteremteni a 

maguk számára, és ezáltal a többi ember vagy a világ számára is. Ahogy elkezdenek teremteni, 

megváltoztatják a világot. Ők átformálják   az érzékelt  vilagot ( terraform). Azok a kulcsemberek 

megteremtik minden látható  valóságot. Úgy értem, hogy ha van 7 500 000 kulcsembered, és 

mindannyian megértik, mi folyik itt, akkor egy új valóságot fognak kinyilvánítani mindenki számára, mert 

a Föld lakosságának többi része csak Mátrix. Mivel ezek csak a Matrix teremtményei, ők a termékei az 

említett kulcsfontosságú emberek teremési folyamatának. 

Mi, vagy bárki más nem jöhetünk a Földre, és nem lövöldözhetünk a negatívokra, és nem tisztíthatjuk 

meg a helyet, új holografikus kormányt hozva létre, meg minden egyebet, mert nem tartana sokáig. Ez 

nem tartós, mert már megtörtént korábban, és szörnyű eredményekkel járt! Az emberek hajlamosak 

minket isteniteni, de nem vagyunk azok! "Hírnökök vagyunk", ez az "Angyalok" szó jelentése. És több 

száz, ha nem több ezer éven át ránk akasztották ezt az Angyal dolgot, újra és újra. Ez azért van, mert a 

Föld népe így nőtt fel. Keresnek egy "szülőt", hogy vigyázzon rájuk. És oly módon,  jellemezhetni  is 

lehetne minket az emberekhez viszonyitva... 

Mi egy olyan faj vagyunk, aki felelősséget vállal önmagáért, ezért felnőttek vagyunk. Az emberek viszont 

nem tudják, hogyan legyenek felelősségteljesek. A Föld népének meg kell mondani, hogy mit 

gondoljanak, mi a jó és mi a rossz. Kire hallgassak... Először az apára és az Anyára, aztán a tanárokra az 

iskolában, aztán a főnökökre a munkahelyükön, és következnek a papok, és a politikusok. Ők állandóan 

irányítva vannak , és nem tudják, hogyan kell felelni a saját döntéseikért. Ők egy csoport- elmét 

képeznek, legalábbis a legtöbbjük. Meg kell tanulniuk felnőni! Legyenek öntudatosak. Az emberek kell 

azok legzenek, akik túlszárnyalják az elnyomókat. Nem mi. Nincs szükségünk babérokra, tudjuk, kik és 

mik vagyunk. Az embereknek  kell elvégezniük a munkát. 

De visszatérve ahhoz, amiért most itt vagyunk. Azért vagyunk itt, hogy segítsünk és segítsünk a Föld 

felszabadításában az ellenséges idegen hatalomátvétel alól, amely többnyire hüllő eredetű. Azért is 

vagyunk itt, hogy tudományos szempontból segítsük és tanulmányozzuk a Föld felemelkedését. És sokan 

személyes okok miatt is jöttek. Ettől eltekintve, de ehhez kapcsolódóan, azért vagyunk itt, hogy 

csillagmagokat helyezzük a felszínre, azokat akik be akarnak menni,hogy támogassuk az emberiség 

felébredését belülről,  majd megfigyelni, megtalálni és hazahozni a csillagmagokat, miután teljesítették a 

feladatukat.  

Gosia: Értem. És nem lehet megtenni mndezt a bolygódról? 

Swaruu: Lehet és folyamatban is van. De ez gyorsabb és sokkal kényelmesebb  egy hajóról dolgozni 

amely  pályára van állva. Amennyire a bolygóról irányitjuk, a fő probléma az, hogy keletkezik egy jelentős 

4,5-1 időcsúszási  arány. Vagyis,  minden nap alatt  a mi bolygónkon 108 óra telt el a Földön.  Ez annyi 

mint 4 nap és 12 óra fele meg minden napnak a mi bolygónkon! 

Gosia: Ez ugyanaz az időarány  számotikra most a pályán? 

Swaru -  Nem, innen az idő csak 5 perccel hosszabb naponta. Ha lenne egy órám, és szinkronizálnám a 

tiéddel, holnap az enyém 5 percel késne,  a tiéddel szemben. Íkét nap után 10 perccel késne, és így 

tovább. 

Gosia: De te még mindig az ötödik sűrűségben vagy ott a pályán. Szóval nem olyannak kéne lennie, mint 

a bolygóitokon? 

Swaruu: Nem.Az idő relativ  egyes személyekhez viszonyítva. Ez nem egy univerzális állandó, mint ahogy 

Einstein tévesen állítja, hogy az. Az idő egy bolygón az egész ott élő lakosság átlagos észlelése. 

https://ssl.microsofttranslator.com/bv.aspx?ref=TAns&from=&to=hu&a=Nem.Az


Gosia: Szóval, ennek semmi köze a sűrűséghez? 

Swaruu: Nem. Csak azért, mert a sűrűség a tudathoz kötődik. Az idő minden egyes öntudatnak egy 

terméke vagy felfogása. Önmagában nem létezik. 

Gosia: Ok ... azt mondod, hogy az idő csak a felfogás ami egy adott sűrűségben  élő emberek tudatában 

megszületik.. Ezért a te pályán töltött időtartalmad annyira  hasonlít a mi időnkre? Mert közelebb vagy a 

3D-hez, és a tudatunk igy hat rád? 

Swaruu: Igy  van, nemkülönben azért is, mert egyeztetünk veled és a Földi eseményekkel, így az idő 

kollektív érzékelése hasonló innen a pályáról is. 

Gosia: Hmm... Ok, térjünk vissza az okokat, hogy miért vagy itt. Van más okod is, hogy itt vagy? Azt 

mondtad, hogy ez segít nekünk felemelkedni... de fontos-e nektek, hogy felemelkedjünk? Vagy az, hogy 

segítesz nekünk,  önzetlenül? Megértem, hogy segíteni jöttél. A kérdés az, hogy miért... A mélyebb 

miért. Talán az, hogy az 5D-ben való jelenlétünk valamilyen okból szükséges? 

Swaruu: A Föld valódi populációja csillagmagokból áll, még akkor is, ha a Földön nekik egy pár vagy több 

ezer inkarnáció volt, ők  mind csillagmagok, mert nem a Földről származnak, hanem ők maguk a Forrás. 

Tehát lényegében mi eggyek vagyunk az igazi emberek a Földön, mindannyian. Ők a mi családunk. És 

nem lehetünk igazán szabadok, ha valaki mást elnyomnak. Ugyanakkor, sokan közülünk ott vannak és itt 

is, egyidőben.  Ki akarjuk venni az összes idővonalunkat, variánsainkat. És igen, szükség van rájuk az 5D-

ben, mert 5D az otthonunk. 

Gosia: Azt mondtad, nem lehetsz igazán szabad, ha valaki más elnyomott ... Nem érzed magad szabad 

fajnak?  Mert mi elnyomottak vagyunk? 

Swaruu: Bonyolult válasz. Az embereim azt mondják és érzik, hogy sok karmát hordoznak. Például a 

Mars nukleáris támadása. Szóval, úgy érzik, hogy ez tisztítja a karmájukat. A probléma az, hogy a karma 

koncepció rossz. Nem kell rossz karmát cipelned, csak azért viszed , mert úgy döntötted, hogy ezt teszed. 

Felszabadítod a Karmát, ha megérted a múltbéli események miértjét. Legyőzöd a karmát, akkor amikor  

sikerült felhalmozod és feldolgozod a megfelelő bölcsességet, hogy mindent el tudj engedni. Ebből a 

szempontból csak önzetlen okokból vagyunk itt. 

Gosia -A jövőben mindenképpen beszélnünk kell a karma fogalmáról.  

Swaruu: Rendben. Én itt vagyok neked.  

Gosia - És önként jelentkeztél, hogy  ide gyere? 

Swaruu: Igen, ez szigorúan önkéntes. Leginkább a fiatal és idealista taygetaiak jönnek ide. Az idősebbek 

más dolgokat szeretnek. 

Gosia: Visszatérni, mert nem érzi magát szabadnak ...  még mindig ez van a fejemben ... azt mondtad: És 

nem lehetünk igazán szabadok, ha valaki mást elnyomnak. Ez azt jelenti, hogy együttérzést érzel az 

emberek iránt? Vagy csak azért segíttek, hogy szabadok legyetek? Vagy minden összefügg? 

Swaruu: Igen, összefügg. A fogalom, hogy mindannyian egyek vagyunk, nagyon világos számunkra. Mi 

egy nagyon empatikus faj vagyunk, és szenvedünk  mások fájdalma miatt, ugyanugy mint  sajátunkért. 

Azért csináljuk, mert tehetünk valamit a probléma megoldásáért. <--- Ha nem teszünk semmit, akkor 

ugyanolyan bűnösök vagyunk, mint azok, akik fenntartják a problémát. Mert megvan a megoldás! <--- 

Gosia: El tudom képzelni, hogy a törvények keretein belül tudod biztosítani a megoldást. 



Swaruu: Igen helyes. És a probléma az, hogy sokan nem értik a megoldásokat, mert nagyon metafizikai. 

Röviden azonban, megváltoztatod a valódi emberek  észlelését, akik megnyilvánitják belülről a mátrixot, 

és ez megváltoztatja / megoldja a problémát. A problémák a Földön a külső reflexió / tükrözése  a 

meghasadt és traumatizált  valós emberek énjének akik  által nyilvánul meg a mátrix. Ez itt a probléma! 

<--- 

Gosia: Ez nagyon mély, és imádom. Az igazi emberek itt azok, akik megnyilvánitsák és fenntartják a 

Mátrixot, az elme kontroll által, a Mátrix, amelyet a negatívak kényszerítenek ki, és hogy 

megváltoztassuk az észlelésünket-tudatunkat, hogy belülről kell átprogramozzuk a Mátrixot! Azt hiszem, 

megértettem...! 

Swaruu: Igen, és ezért vagyunk most itt, "az én fajom" megfelelőbb szavak hiánya miatt, és sokan mások 

is, egy kiterjedt kampány keretében, hogy összegyűjthessük az kulcsemberek a világ minden tájáról. Ez 

olyan hatalmas akció, mint még soha. Mégis, akik cselekednek, viszonylag kevesen vagyunk. És a 

kapcsolat nem ugyanazzal az eszközzel vagy módszerrel történik. A módszereket az egyes felek befogadó 

képességéhez és preferenciáihoz vannak igazítva.   

Gosia: Miért hatalmas most? 

Swaruu: Miért most? Mert csak most értjük meg a tömeges érintkezés szükségességét. Ez az igazi 

"háború". Ez egy "háború" a döldi emberek elmje és felfogása. A földi problémákat nem lehet 

blokádokkal és plazmafegyverekkel megoldani. Arra kell használni a Mátrix természetét, a belső 

működését, hogy legyőzze önmagát. Ha elég emberrel tudunk kapcsolatba lépni, és felébresztjük őket, 

segítünk nekik másképp látni a dolgokat, akkor ők lesznek azok, akik megoldják a problémát. Belülről, és 

ez nem ellenkezik semmilyen űrtörvénnyel. 

Gosia: Imádom! És gondolom, te megpróbáltad megoldani a problémákat a történelmünk korábbi 

napjaiban is. Mindig az megfelelő stratégiákat alkalmazva? 

Swaruu: Igy tettük. Mindig belülről próbálunk befolyásolni. Mint Johanna. Többnyire egyedül. Erősen 

képzett taygetaiak, akik, a nagyobb jó érdekében, veszélynek teszik ki magukat. 

Gosia: Azt mondtad, hogy az emberek 51%-ára van szükségetek, hogy felébredjen, hogy az idővonalat 

pozitív irányba terelődjön... hány százaléknál vagyunk most? 

Swaruu: Még nem teljesen világos. Valahol 49-50%. Más fajok a nem túl kedvező 32%-ot számolták ki. 

Gosia: Ok! Nem is rossz. És hogy csak most jutott eszedbe most, hogy végrehajtsál egy hatalmas 

kapcsolati stratégiát? 

Swaruu: Ez azért történt, mert új adatok érkeztek. Adatok arról, hogy az idő és az időrend valóban 

hogyan működnek. Ahogy fentebb már említettük, az igazi populációtok csillagmagból áll. Metafizikailag 

értve a földön ti mindannyian mi vagyunk! Szóval, titeket felébresztve, mi közvetlenül befolyásoljuk az 

idővonal a pozitív irányban! 

Gosia: Vannak más bolygók, mint a miénk, hasonló helyzetben és te segítesz nekik is?  

Igen, pontosan 9 másik hasonló állapotban lévő bolygó van. Összesen tiz. De egyikük sincs olyan kritikus 

állapotban, sem olyan fontos, mint a Föld. 

Gosia: Miért olyan fontos a Föld? 

Mert közelebb áll hozzánk és nagyon sokféle fajhoz, mert tele van ezek csillagmagjaikkal, és 

mindannyiunknak gondoskodnia kell a sajátjainkról. Továbbá, stratégiai okokból - ez egy negatív 



erődítmény. Ha a Föld negatív erőit legyőzik a Földön, a többi bajban lévő bolygó is felszabadul. A többi 

bolygó -például a Mars és a Vénusz, földi Cabal-nak csak támpontjai. A Föld a kulcsbolygó! 

Gosia: Kulcshelyzetben van - ezt ebben a kvadránsban érted? Mert az univerzum nagyon nagy! 

Swaruu:Igen, ez a kvadráns és adva van a negatív beszivárgás problémája. 

Gosia: Meg tudnád magyarázni, kérlek,  mi a negatív beszivárgás problémája? 

Swaruu: A negatív erők belépnek a békés bolygókra, hogy leigázzák és uralják a bennszülött lakosságot 

hazugságok és elme kontroll segítségével, önmaguk szolgálatának céljából. 

Gosia: Szóval, ez egy kulcsfontosságú bolygó számukra is? Miért érdekli ennyire a Föld mindkét oldalt? 

Swaruu: Így van.  Tekintsd a negatív erő "főhadiszállásának". És azért is, mert más pozitív idővonalakban 

a Föld egyben a Föderáció központja is. Igy a Föld a negatív erők főhadiszállása és a Föderáció 

főhadiszállása is, egyidőben. 

Gosia: Ez aztán érdekes! Úgy érted, mi vagyunk a Föderáció központja más idősíkokban? Szóval, azzal, 

hogy most segíttek nekünk itt... Más idősíkban is megmentitek a Föderációt?   

Swaruu: Pontosan ezt mondom. Minden ide van sűrűsitve.   

Gosia: És miért érdekli a negatív erőket a 3D-s bolygó? Vagy úgy érted, hogy ők alakitották ki 3D-nek?   

Swaruu: Mi (a Föderáció) tette 3D-nek. A negatív erők csak elkobozták, és kihasználják a 3D-s állapotot a 

saját javukra. Nekünk nem állt szándékunkban, hogy egy ennyire nehezen elviselhető hely legyen. 

Gosia: Ti alakitottátok ki a 3D-t itten? Ez egyre érdekesebb! Ezt a téma, egy mélyebb analizist érdemel. 

Mindezt összefoglalva, úgy érzem, csodálatos beszélgetni veled ... bár még mindig csodálkozok azon, 

hogy miért adsz nekünk ennyi információt. Kiváltságosnak érzem magam, és még mindig vakarom a 

fejem :) 

Swaruu: Azért csináljuk, mert szükséges. Lásd ezt az információt, mint az igazi  Földet megváltoztató 

"lőszer". Ez nem "információ". Ez  "rendelet". 
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